
Referat Hedmark skytterkrets 29.4.2019 kl.18.30 Myklegard 

Tilstede: Svein Rusten, Bjørn Myrset, Tor Egil Mauseth, Esten Murbreck og Ida Sofie Vasaasen 

 

1. Skytterting og skytterkonferanse helga 3-5.mai 2019 

 Sammenslåing av skytterkretsene etter fylkessammenslåingsmodell.  

- Skal vi følge idrettskretsene og idrettsforbundet? Hedmark og Oppland slås sammen. 

Skytterforbundet ønsker at vi følger idrettskretsene. Hedmark og Oppland har til 

sammen ca 60 klubber og 3500 medlemmer. Hvordan kan dette driftes på frivillig basis? 

Må det ansettes en egen person etter modell av idrettskretsen? Hvordan er 

organiseringen? Klubbene er oftest grenorientert, mens forbundet og kretsene er for 

alle.  En sammenslåing av skytterkretsene må sees i sammenheng med hvilke oppgaver 

den skal løse. Er det ett alternativ å fjerne kretsen, forflytte oppgaver fra krets til 

forbund? Kommunikasjonen går stort sett direkte mellom klubbene og forbundet. 

Enklere å forholde seg til et felles navn for både skytterkrets, idrettskrets og fylke?  

o Styret velger å gå for å følge idretten ellers, altså dersom idrettskretsene 

sammenslås så gjør også skytterkretsene det. Blir det en for stor jobb, bør det 

ansettes en person i en viss % stilling for å løse administrative oppgaver knyttet 

til terminliste o.l. 

Fellesreglementet, forslag om endringer på tinget. For nærmere beskrivelse av endringene se 

dokumenter publisert på skyting.no i forhold til skyttertinget.  

o Styret stiller seg bak forbundsstyrets innstilling.  

 

2. Neste møte: 

Før sommeren 17.6.19 kl.18.30. Innkalling kommer med saksliste og sted.  

 

3. Statutter for stipend og klubbstøtte: 

Forslag om maks 15000,- i stipend per utøver og 45000,- til en enkelt klubb.  

 

4. KM 

Kommer tilbake til saken på neste møte. 

 

5. Sak fra Bjørn: 

Drøm om et stort stevne over ei helg, for flere grener, skaffe oppmerksomhet, få inn 

sponsorer og på denne måten få midler til å øke aktiviteten og på sikt rekrutteringen pga økt 

oppmerksomhet og interesse for idretten vår. TV-overførte finaler som et ledd i dette. NM-

veka skal til Hamar/Stange regionen i 2020, bør dette spilles videre inn her?  


